
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van Zondag 26 maart 2016

Aanwezig: Aderik, Aiko, Andreas, Arne Jansen (weg tussen 22.36u en 23.03u), Arne VDK (vanaf 22.14u),
Arno, Carolyne, Denis, Dries, Fanne, Jari, Lisa, Lise, Nele, Quentin, Sander, Siebe, Tine

Verontschuldigd: Alexander, Lien, Mariska, Simme

Afwezig: Karim

Waarnemer: Raf, Samuel

De vergadering wordt geopend om 22.10u.

Goedkeuring Agenda

Er wordt een puntje toegevoegd bij activiteiten in de verre toekomst: eindrondes IFB. De agenda wordt goedge-
keurd.

Goedkeuring Verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt uit te voeren door gedaan?
Postenevaluaties Posten Nee
Oude desktop bar nakijken Webteam Nee
Info planning Lenteconcert + foto’s/filmpjes OWG en Cultuur Ja
Boekje en ppt Lenteconcert designen Grafisch Nee
Codices bestellen Siebe Mee bezig
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken Mee bezig

• Het programma om muziek te draaien werkte nog steeds niet goed. De PC is normaal goed genoeg om het
te laten runnen, maar misschien is er nog iet fout met de instellingen van het programma zelf.

• De planning van het lenteconcert moet ook al naar de artiesten gestuurd worden.

• Jari gaat het boekje en de powerpoint maken.

• Fanne is bezig met het bestellen van nieuwe codices. Om de 2 à 3 jaar komt er een nieuwe versie uit.
Aangezien we er ongeveer 100 per jaar verkopen bestellen we er best 200. Ze zullen goedkoper zijn dan de
10 euro die we nu vragen, dus het eerlijkst is om ze aan de nieuwe prijs te verkopen.

• Fanne gaat de beamer morgen op de post doen voor reparatie.
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Raden

LOKO AV + WV Studentenbeleid

• De herbegroting is voorgesteld en goedgekeurd. Cutuur is wat duurder uitgevallen en Veto zal vanaf nu op
16 pagina’s i.p.v. 20 gedrukt worden.

• Mandaten: dit jaar is er gewerkt met een voorzitter, ondervoorzitter en ondervoorzitter evenementen. Vol-
gend jaar willen ze terug naar een voorzitter-ondervoorzitterstructuur. Ze zoeken nog veel mensen voor
mandaten, dus als je interesse hebt moet je zeker eens een kijkje gaan nemen.

• De AV heeft beslist tegen het portfolio te zijn. De KU Leuven zal er waarschijnlijk wel verder op aandringen
en bij Stura is het ook goedgekeurd.

• Campagne seksueel grensoverschrijdend gedrag: Er zullen live-filmpjes op facebook komen die situaties met
overschrijdend gedrag uitbeelden. Verder komen er posters, stickers en willen ze een hashtag: can’t touch
this. Ze willen de campagne afsluiten met een debat.

• De Studentenwelkom is niet zo populair als ze willen. Veel kringen hebben op dat moment ook zelf al
evenementen specifiek voor eerstejaars. Ideeën om toch meer volk te trekken zijn een sterkere line-up en
een opstelling zoals een kermis.

• De rol van LOKO bij de rectorsverkiezingen is besproken: we gaan een aantal speerpunten naar de kandidaat-
rectoren sturen, maar die niet openbaar maken.

• LOKO als campusraad: Veel dingen over sport, duurzaamheid e.d. die vooral voor de Leuvense studenten
van toepassing zijn, worden algemeen besproken met heel de KU Leuven. Hier is LOKO dan niet vertegen-
woordigd. Ze willen er nu voor zorgen dat er vaste waarnemers van LOKO bij die vergaderingen aanwezig
zijn.

• Deelstuvoraad: er is een minidebat gehouden over twee doelstellingen: verbondenheid stimuleren en indivi-
dualisering tegengaan.

Stura

Niemand op de vergadering was aanwezig.

Cultuur

Niemand op de vergadering was aanwezig.

Sport

• IFB: het ging vooral over sporten waar we niet door zijn naar de eindrondes, dus niet belangrijk voor ons.

• Survival of the Student: de inschrijvingen staan online. Aangezien we met Scientica geen obstakel zetten
hebben we ook geen startwave.

Scientica AKV

• We hebben de brief voorgelezen met al gevolg veel defensieve reacties. Wat effectief gaat gebeuren is het
volgende: de begrotingen worden voortaan op voorhand doorgestuurd en worden besproken op de AKV. De
verslagen gaan correcter en met minder overtollige leutigheid worden, zodat ze ook online kunnen worden
geplaatst. Verder komt er een algemene opslagplaats, zodat ze naar volgende jaren toe makkelijker nog eens
geraadpleegd kunnen worden. Wij zullen erover waken dat dit ook effectief gebeurt.

2



• De BBQ wordt ingepland samen met de Scienticup, op 9 mei. Het is dan ook Winatoneel.

• Jobfair: De Jobfair is goed geëvalueerd. Het CV-boek moet nog worden ingevuld en wordt best nog eens
gedeeld met de Winafacebook. Een bedrijf van Bios had geen tekstje in het boekje, maar dat is te wijten
aan een misverstand: er was geen uur gezegd bij de deadline voor de tekstjes. Bios had het op de juiste
dag doorgestuurd, maar het boekje was toen al naar de drukker gestuurd. Exellys heeft geklaagd dat er
weinig informatici waren. Dit heeft mogelijk ook te maken met de VTK jobbeurs die al voor de onze geweest
was, zodat de meeste informatici daar al heen waren gegaan. Over de verdeling van de bedrijven zijn we
er nog niet uit met Chemika. Er wordt alleszinds geen defaultverdeling opgelegd, want dat blokkeert de
onderhandelingen. Tegen volgende week gaan we nog eens echt samenzitten, evt. met iemand van het
bestuur erbij als moderator.

• Galabal: Het bandje van Katrijn is afgezegd, omdat er op het laatste moment nog geswitcht is van zaal
(voor het eten). Door verwarring tussen PA en Sportoase was er ook geen podium. De kaartenkoop is te
laat begonnen en bij sommige kringen stond het niet op de kalender, dus was er minder volk. Alles was lauw
behalve het bier, en er was enkel dure wijn en geen zwaar bier. Er kon geen eigen drank worden meegenomen,
ook niet met dopselgeld. De muziek was te luit want er was geen dB-meter aanwezig. De decaan en andere
mensen van het gele huis vonden het fijn en zijn langer gebleven dan oorspronkelijk hun plan was. Zoals
het nu lijkt heeft het galabal 2000 euro boven begroting gedraaid. Er was wel sprake van een misverstand:
de faculteit was nooit van plan om hapjes terug te betalen, enkel andere dingen. We hebben 4000 euro
sponsoring van hen gekregen, en met de zaal, Sabam en PA zitten we al over dat bedrag.

• Update skireis: we hebben voor volgend jaar een nieuw contract bij Skikot voor 1 jaar. Het zal in Risoul zijn
voor ongeveer 440 euro. VTK gaat ook daarheen en hun reis zit snel vol, dus als we niet genoeg plaatsen
verkocht krijgen kunnen we waarschijnlijk ook wat van hun leden overtuigen om met die van ons mee te
gaan. We moeten dan zien dat onze verkoop eerder begint, zodat onze leden wel eerst de kans hebben om
zich in te schrijven.

Science@Leuven

Aan het begin van volgend jaar zal er een netwerkevent worden georganiseerd, waar je alumni kan leren kennen en
contacten kan leggen. Dit zal ondersteund worden door Science@Leuven (alumniwerking faculteit wetenschappen)
en de faculteit. Het student career center gaat ook helpen. Ze zoeken nog iemand die in de volgende ploeg zit
en mee wil helpen nadenken om het concept te vormen, niet om het mee te organiseren. Door het jaar zullen er
workshops gegeven worden, zoals ‘hoe stel ik mijn cv op?’, gericht op wetenschapsstudenten.

Update PR

Een bedrijf wilde het Lenteconcert sponsoren en daar actief recruiten, maar we hebben gezegd dat ze dat beter
op een andere activiteit doen. Verder is er een mailtje binnengekomen over sponsoring van vaten op de kiesweek
(zie later puntje) en een bedrijf dat op zoek is naar informatici. Er is niks echt binnengehaald. Voor de lezing van
Delaware morgen moet iedereen nog veel mensen uitnodigen.

Postenevaluaties

Posten die ondertussen hebben samengezeten:

• Bar: De hoeveelheid cocktails zit over het algemeen goed. Het probleem is vooral de muziek: er zijn veel
problemen met de pc en vaak is het (mede daardoor) ook te veel dezelfde playlist. De boenke boenke muziek
komt te vroeg, en vanaf een bepaald uur is er echt veel Amerikaanse rock. Er kan misschien nog wat meer
inkleding/eten, maar dat hangt ook van bar tot bar af.

• Cantus: loopt heel goed.
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• EJW: over het algemeen loopt dit oké, soms zijn er wat communicatieproblemen.

• Sport: De communicatie en opvolging rond de IFB kunnen beter. De trainingen waren niet steeds op nuttige
tijdstippen. LOKO regelt die veldreserveringen, maar dat is pas laat in orde. Voor volgend jaar is het beter
om dat persoonlijk (op je eigen naam) te reserveren en dan is dat op tijd in orde. De teambuilding moet
vroeger op het jaar komen. Soms is er forfait gegeven als er toch genoeg volk beschikbaar was.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Spamtus

Was goed, de koster en buren waren tevreden. Er is wel een stoel kapot gegaan. Siebe moet niet boos worden op
mensen die vrijwillig willen helpen. Heeft 85 euro negatief gedraaid.

Circusinitiatie

Barbara was iets te laat. Uiteindelijk vond iedereen het heel leuk en bleek Barbara een goede lesgeefster te zijn.
Er was 15 man en de activiteit heeft 1.67 euro positief gedraaid.

Lasershoot EJW

Er was (te) veel volk: er waren 36 eerstejaars en 24 geweren. Daardoor duurde de spelletjes langer, omdat iedereen
eens aan de beurt moest komen, en was de activiteit te laat gedaan. Een pré-baractiviteit moet gedaan zijn voor
de bar begint. Er is de eerste keer gen chocomelk gegeven, want door verwarring dachten ze dat er nog in de
kelder stond. De dag erna hebben ze nog eens gespeeld en is er wel chocomelk gegeven. De keuken was achteraf
niet goed opgeruimd. De activiteit heeft 22 cent negatief gedraaid.

Provinciezuip

Het was tof tot er problemen met de muziek ontstonden. Op een bepaald moment zijn we zelfs volk kwijtgeraakt,
omdat er een kwartier geen muziek was. Op de poster zijn er bolletjes gezet bij het wisselen van elk vat, zodat
beheer kan tellen hoeveel pinten er uit een vat gehaald kunnen worden. Dit is niet erg representatief: in het eerste
vat zitten er ook zware bieren en jenevers bij en in het tweede vat is er veel gemorst. Over het algemeen kan het
zuiniger. Na de problemen met de muziek is er een gsm ingestoken, maar uiteindelijk is de installatie ook kapot
gegaan en zijn de boxen kortgesloten aan een kant van de zaal. We hebben dat aan Alma gemeld. De activiteit
heeft 134 euro boven begroting gedraaid.

Kroegentocht

De kroegentocht is nu begonnen om 22u, maar dat was beter 20u geweest. Nu was het overal erg druk en
zijn er weinig eerstejaars gekomen. Er waren wel enkele nieuwe gezichten en diegene die aanwezig waren vonden
het plezant. De activiteit heeft 3.10 euro boven begroting gedraaid. Protip: luister naar de raad van andere
presidiumleden, het was op voorhand al aangekaart dat 22u eigenlijk laat was om te beginnen.

Beiaardbezoek

Simme heeft het uiteindelijk moeten regelen. Er waren 6 mensen inclusief Simme, want een aantal hadden last
minute nog afgezegd.
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Pasta-eetstand

Er zijn een paar potten pastasaus bijgehaald, want er was veel pasta. Alles is ongeveer opgeraakt. Enkele
opmerkingen: sommige veggies vonden het jammer dat er enkel kaassaus voor hen was en bv. geen pesto, en er
kan beter in het tekstje worden gezegd welke pastasoorten er zijn. De activiteit heeft 52 euro positief gedraaid.
Alexander checkt nog of hij alle bonnetjes heeft (zouden er 2 moeten zijn).

Sportbar

Ging goed. In het begin was er een klein probleem door een tekort aan pingpongballetjes, maar die zijn geleend van
Aiko en Fanne. Er moet beter zorg worden gedragen voor persoonlijke spullen, want Aiko heeft zijn pingpongbal-
letjes nog steeds niet terug. De beerpong is gewonnen door een team van Chemika en Industria. Er moet volgend
jaar sneller een stop op de inschrijvingen komen en leden moeten voorrang krijgen, want er is veel bier in gekropen
en het heeft lang geduurd. Een stop van 16 man is te weinig, dus dat moet volgend jaar goed worden uitgedacht.
De kickerkas is volledig gerepareerd voor 9 euro. Wim heeft in het begin van de avond gedraaid, maar zou best
eens later mogen draaien, want hij is echt goed. Hij heeft ook zijn eigen pc. Daarna was er een probleem met de
muziek, die soms haperde of trager werd afgespeeld. Ook stond er een bepaalde optie aan die ervoor zorgde dat
de muziek van slechte kwaliteit was, maar dat is na de bar opgelost. De bar heeft 6.91 euro negatief gedraaid.

Spelletjesavond

Er was 15 man. Aiko was vergeten om een kassa te maken, dus is de gangkassa gebruikt. Wieter had geen
spelletjes voorzien, maar uiteindelijk hadden veel mensen er zelf meegenomen. Er moet meer volk uitgenodigd
worden op het facebookevenement. Er was veel drank over, dus de activiteit heeft 66.5 euro negatief gedraaid,
maar dat krijgen we normaal wel op.

Kelderverkoop

Het was gezellig. Er is niet heel veel volk langsgekomen, maar zij die kwamen hebben wel iets gekocht. De kassa
was te laat. Er is 30.56 euro verdiend.

Activiteiten in de nabije toekomst

Lezing Delaware

Komt in orde. De shiften zijn ingevuld. Kom zeker langs als je niets te doen hebt.

Doughball

Gaan we verplaatsen, zodat het niet samenvalt met de lezing, naar woensdag 19 april (eerste woensdag van de
campagne) als pré-bar.

Duocantus

Alles is geregeld. Morgen wordt het contract met de Zamo getekend. Er zijn nog enkele stewardshiften die ingevuld
moeten worden.

Marginalenbar

Tijd en goesting hebben uiteindelijk hun tekstje en hun begroting doorgestuurd.Er staan 600 kaisers in, maar dat
is te veel. Vorig jaar waren er te weinig, maar nu is het ook beiaardcantus. We gaan voor 408 kaisers die we aan
20 cent verkopen.
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Lenteconcert

Het is zo goed als in orde, Simme is enkel nog op zoek naar betere micro’s dan die van de PDS. Ondanks dat hij
daar een cursus voor heeft gevolgd, doet de provincie daar moeilijk over. Tafellakens zoeken we ook nog, evt. kan
Tine dat regelen via Kinepolis of zetten we in de LOKO-groep. De shiften zijn al vrij goed ingevuld. Er zijn wel
nog mensen nodig om met de auto te rijden (Denis kan mee heen rijden). In de begroting is nog 150 euro over,
maar als we niets vinden om dat nuttig te besteden laten we het beter zo, en steken we dat in iets anders.

Activiteiten in de verre toekomst

Eindrondes IFB

Basketbal gaat sowieso door naar de eindrondes als derde van de vier doorgaande ploegen. Voor voetbal is het nog
wachten op wat de andere ploegen doen. Die eindrondes moeten gespeeld worden met genummerde truitjes, die
we momenteel niet hebben. We kunnen die evt. aankopen bij de herbegroting. Alternatieven zijn: lenen bij een
andere sportclub/kring of met ducttape cijfers bij op de truitjes van de 24-urenloop plakken. De datum waarop de
eindrondes gespeeld worden is nog niet bekend. De laatste zondag van de paasvakantie gaan we herbegroten,mocht
het dan te laat zijn om nog truitjes te bestellen zijn er voldoende alternatieven.

Huur Alma

Aderik is met Alma gaan praten. Door de huur de komende 3 jaar gradueel te verhogen (70/90/125 euro) willen
ze ons over 3 jaar de normale huurprijs laten betalen. Zeker op termijn is dat niet haalbaar. Het voorstel komt
van de directie van Alma en is niet via de RvB gepasseerd. Na de vorige troubles met Alma heeft Bram gezegd
dat ze gingen proberen om elke huurprijsverhoging of contractverandering langs de RvB te laten passeren, maar
dat gebeurt dus niet. Sowieso gaan we nog eens met Bram praten. Evt. kan LOKO dat punt zelf wel aanbrengen
op de RvB. De verhoging naar 70 euro komt op 500 euro minstens per jaar. Zolang LOKO geen inspraak heeft,
hebben we een probleem.

Sponsoring vaten kiesweek

Er heeft een start-up (we weten niet welke) gemaild naar Wina om te zeggen dat ze vaten willen sponsoren voor de
kiesweek in ruil voor naambekendheid. Het probleem is dat het naar Wina is gestuurd, dus is het onduidelijk voor
wie de vaten zouden zijn. In principe zijn de regels over de sponsoring waarbij je geen bedrijven contacteert waar
Wina mee bezig is ongeschreven, en kan je zeggen dat iedereen vrij is om naar hen te mailen. Aan de andere kant
zouden de opkomende ploegen dit niet weten als ze geen mandaat hadden in het huidige presidium, dus is dat wat
dubbel. Er zijn twee opties: zeggen dat we gëınteresseerd zijn en de verschillende returnmogelijkheden voor Wina
en de opkomende ploegen uitleggen, of zeggen dat ze mogen sponsoren en kiescomité het laten verdelen over de
ploegen. We kiezen voor de eerste optie: duidelijk uitleggen wat de situatie is en dan zelf kiezen wat hij wil. PR
zal een mail opstellen die goedgekeurd moet worden door iemand van elke ploeg en kiescomité. Vraag ook eens
wat het bedrijf juist doet.

Verplaatsen PV’s

Omdat de campagne eerst op een ander moment viel, zijn de PV’s slecht ingepland. Ze worden verplaatst: De
laatste zondag van de paasvakantie zal er een PV zijn waar herbegroot wordt, de daaropvolgende PV is na de
campagne op 30 april.

6



Varia

• Sander: ‘Fanne, Lien en ik zijn gisteren naar de lustrumcantus van Farma geweest, echt een heel brakke
cantus. Na het stil gedeelte was er een salamander. We besloten daarna nog rap binnen te sneaken op het
galabal van Apolloon, da was echt geniaal want iedereen had 0 euro bij. We hebben dus een kwartiertje
gedanst en zijn het dan afgebold. Da pakken ze ons niet meer af.’

• Bally: ‘Voor het geval jullie het nog niet hebben gehoord: morgen lezing van Delaware!’

• Quentin: ‘Dinsdag is het plan Achterban. Er moeten nog wat shiften ingevuld worden. Geef ook zeker door
dat mensen die gëınteresseerd zijn voor een onderwijsmandaat zich daarvoor kandidaat moeten stellen.’

• Tine: ‘Ik ben nog steeds op zoek naar mensen met een voldoende grote auto voor de afbraak van het
Lenteconcert.’

• Jari: ‘Ik heb nog enkele leuke quotes van de infosessie: Wat moet mijn zoon studeren om de grootste kans
te hebben om naar de ruimte te gaan? / Ik twijfel tussen iets met computers en iets met dierengeneeskunde.
/ Decaan: ja ik kan die Waalse vlag op de D wel fixen voor jullie. Zorg er ook voor dat je de living proper
achterlaat, want morgen is die verhuurd.’

• Denis: ‘Leuven Waals.’

• Siebe: ‘Ik heb een beiaardcantusticket! Ik heb wel nog steeds maar 1 pink. Morgen is het cantus van Jeroen.
Als je niet naar de lezing gaat: de cantus begint om half 9 en kost 8 euro. Ik ben gedeeltelijk senior.’

• Arne VDK: ‘Hoe noem je een vrijgevige dwerg? Genereus.’

• Aderik: ‘Wortels.’

• Dries:‘Patatten.’

• Arno: ‘Prei.’

Actiepuntjes

Actiepunt uit te voeren door tegen
Postenevaluaties Baheer, GAK, materiaal PR 16/04/2017
Oude desktop bar nakijken Webteam 16/04/2017
Codices bestellen Fanne 16/04/2017
Docuwiki updaten postenverantwoordelijken 21/05/2017

De vergadering wordt gesloten om 23.46u.

Lise Wouters (secretaresse)
lise@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 16 april 2017 om 22.00u in de Winaliving.
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